
EXTRACTE DE L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR ORDINARI DE L'IES NÚM. 26
MISERICÒRDIA, CELEBRAT EL DIA 22 DE MARÇ DE 2023

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 17:30 h, el dia 22 de març,
amb el següent ordre del dia:

1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior
2.- Aprovació del pressupost del centre
3.- Precs i preguntes

1. En el primer punt de l'ordre del dia, el sr. Fernando Centeno ha presentat dues esmenes que
són  acceptades.  De  la  mateixa  manera,  l'esmena  de  la  professora  Tania  Gardó  és  també
acceptada.

2.- Aprovació del pressupost del centre

Pren  la  paraula  el  secretari,  Joan  Coba,  que  recorda  als  assistents  que  d'acord  amb  la
normativa vigent s'ha convocat prèviament la comissió de gestió econòmica, la qual ha rebut
la seua proposta de pressupost del centre. Ara la presenta a la consideració del consell escolar.

Explica detalladament cada una de les partides d'ingressos i despeses que ha pressupostat,
oferint les explicacions tècniques als diferents membres que les sol·liciten. Assegura una altra
vegada, que ningú ens assegura que en l'exercici 2023 rebrem una quantitat de diners per part
de la Conselleria semblant a la que hem rebut en 2022 i que ens ha permés emprendre moltes
actuacions. Cal ser, per tant, cautelosos amb la despesa. 

Entrant  ara  ja  en les  despeses,  assegura que ha respectat  la  quantitat  màxima que es  pot
pressupostar pels conceptes 21 (reparació, manteniment i conservació) més el concepte 625
(mobiliari i equipament), que està estipulada en 50.000 €. Tot seguit va concretant,  grosso
modo, la quantitat consignada en els diferents apartats  material d'oficina, subministraments,
transports i comunicacions, despeses diverses, treballs realitzats per altres empreses, dietes i
locomoció, i mobiliari i equipament. 

Arran de les paraules  del secretari, es produeixen diferents intervencions:

a) El sr. Rubén Pacheco comunica que s'ha abstingut en la comissió de gestió econòmica,
perquè  considera  que  la  comissió  no  s'hauria  de  convocar  exclusivament  per  a  aquesta
qüestió. A aquesta opinió, se sumen també els altres membres presents de l'AMPA i del sector
famílies.

b) La sra. Lali Villanueva considera excessiu el saldo amb qui iniciem l'any 2023, al voltant
de 112.000 €. Ella entén que no estem ací per a estalviar.  La sra. Villanueva creu també que la
partida 221 de la proposta de pressupost està unflada.

c) El sr. Fernando Centeno creu que s'han de detallar els diferents epígrafs de la proposta de
pressupost tant com siga possible. El sr. Centeno s'interessa també per la partida d'ingressos
corresponent  a  Prestació  de  serveis i  Llegats  i  donacions i  opina  que,  donat  que  es  pot
utilitzar el compte per a aquests fins, no es pot adduir el caràcter d'al·legal a l'hora de fer-lo
servir per a altres pretensions que ell considera semblants.



d) El vicesecretari, Raimon Borja contesta que la partida 216.01, que havia semblat baixa,
està destinada exclusivament a reparacions del material de processos informàtics.

Després d'una xicoteta pausa sol·licitada pels representants de l'AMPA i el sector Famílies, la
proposta de pressupost presentada pel secretari és aprovada pel consell escolar.

3.- Precs i preguntes

Es produeixen diferents intervencions:

a) La sra. Lali Villanueva sol·licita el nou calendari de reunions del consell escolar i de les
seues comissions,

b) La cap d'estudis, Isabel Mira, comunica que s'està actualitzant el Pla Plurilingüe, de cara al
curs pròxim i l'obri a les aportacions del consell escolar, al que demana col·laboració. 

c) El director, Octavi Sanchis, ofereix informació sobre el procés encetat per a les eleccions a
la nova direcció. 

d) Al respecte de la pàgina web, el sr. Centeno opina que ha d'estar més operativa.

e) La professora Beatriz Artuñedo sol·licita un procediment concret per a determinar les dades
de les activitats  extraescolars.  A la proposta,  se suma la sra.  Solange Godoy que,  a més,
considera greu que el centre no haja realitzat cap activitat institucional per al dia 8 de març.

f) El sr. Centeno pregunta pel procediment per a oferir informació a les famílies. Li respon el
director que, a més del web Famílies existeix la possibilitat de la pàgina web. 

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 19 h. del dia ressenyat.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI
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